
ZÁPIS
ze zasedání Finančního výboru dne 8. 11.2012

Přítomni :ing. Švec Jiří, Bc. Bouše Zdeněk, omluvena ing. Brejchová

Host. Ing. Mukenšnáblová Irena, p. Kollenberger, p.Chodora.

Téma jednání:

1.   Konzultace se správci městských lesů o zefektivnění prodejů vytěženého dřeva,
  navrženy principy průkazné evidence prodané hmoty, výběr solventních partnerů
  k vyvolání ´´minisoutěží´´ v kterých bude rozhodovat splnění všeobecných podmínek 
a pak bude vítězným kritériem výše nabídnuté ceny za dřevo. Návrh postupu jednáni o 
prodeji vytěžené kulatiny zpracují odborní správci městských lesů písemnou formou 
společně s vedením města a FV do 12.12.2012, dále bude navrženo ke schválení 
zastupitelům.

2.  Byla projednána vyhláška o odpadech, kde FV doporučil zastupitelům schválení 
znění beze změn, u vyhlášky o místních poplatcích FV navrhuje zastupitelstvu zvýšit 
poplatek ze psů majitelů, bydlících v části obce v bytových domech, na 600,- Kč na 
kalendářní rok.

3.  Navržená  11. rozpočtová změna byla detailně vysvětlena zejména v pasáži účtování 
DPH odbornou pracovnicí a FV se shodl navrhnout zastupitelům její schválení bez 
výhrad.

                                                                                          

                                                                                                          Zapsal  ing. Jiří Švec


